



Bank Pilihan Anda

PELAWAAN MENYERTA TENDER BAGI MEMBEKAL 'NEW DISASTER RECOVERY CENTER BY COLOCATION MODEL'

Kami mempelawa syarikat yang berkelayakan dan berpengalaman untuk mengambil bahagian bagi tender untuk membekalkan:

PROJEK	PENGAMBILAN TENDER	TAKLIMAT TENDER	PENUTUPAN TENDER
'NEW DISASTER RECOVERY CENTER BY COLOCATION MODEL'	<p>Tarikh: 1 & 2 Jun 2020 Masa: 11:00 pagi - 5:00 petang Lokasi: Dikumpulkan menerusi e-mel.</p> <p>Bayaran sebanyak RM1,000.00 (tidak dikembalikan) akan dikenakan untuk setiap dokumen tender. Semua pembayaran perlu dibuat melalui perbankan dalam talian dan dihantarkan ke akaun di bawah: Nama Penerima: Bank Kerjasama Rakyat Malaysia Berhad Bank: Bank Islam Nombor Akaun: 14014010070108 Nombor Majikan: 2192 Butiran Rujukan: DRCTENDERFEE</p> <p>Bukti pembayaran perlu dihantar ke tender@bankrakyat.com.my. Bukti pembayaran yang diterima selepas 2 Jun 2020, 5:00 petang tidak akan dilayan.</p>	<p>Tarikh: 3 Jun 2020 Masa: 3:00 petang Lokasi: Taklimat akan dibuat melalui Microsoft Teams. Pautan akan dihantar melalui e-mel setelah pembelian dokumen tender.</p>	<p>Tarikh: 25 Jun 2020 Masa: 5:00 petang Lokasi: Jabatan Perolehan (IT & Telekomunikasi) Tingkat 17, Menara 1, Menara Kembar Bank Rakyat, No. 33, Jalan Rakyat, KL Sentral, 50470 Kuala Lumpur</p> <p>Dokumen tender ini mestilah dilengkapkan dan dikemukakan di dalam sampul surat yang dilakri (sealed) dan ditandakan tender untuk 'NEW DISASTER RECOVERY CENTER BY COLOCATION MODEL' di penjuru kiri sebelah bawah sampul surat.</p>

Berikut adalah keperluan mandatori bagi vendor untuk dipatuhi sebelum memutuskan untuk mengambil bahagian dalam tender ini:

- Pusat Data hendaklah mempunyai pensijilan minima *Tier 3 Uptime Institute* atau minima *Rated 3 TIA 942* (sila sertakan salinan pensijilan yang sah).
- Responden hendaklah memiliki pensijilan yang dinyatakan di atas untuk bangunan Pusat Data yang dicadangkan. Bangunan yang dicadangkan hendaklah milikan sendiri atau disewa - sila sertakan hak milikan sendiri atau perjanjian sewa.
- Lokasi Pusat Data adalah dalam radius 20km hingga 50km dari i-City, Shah Alam.
- Akses mudah ke sumber kuasa daripada pelbagai sumber (bukan daripada pencawang yang sama).
- Menyediakan IPKVM, IPDU untuk semua rak.

Sebarang dokumen yang diterima oleh pihak Bank selepas dari tarikh di atas **TIDAK AKAN** diproses dan akan ditolak.

Bank Rakyat tidak terikat untuk memberi sebarang sebab sekiranya tender ditolak dan juga tidak bertanggungjawab bagi sebarang kos semasa vendor mengemukakan tender.



1300 80 5454

www.bankrakyat.com.my

myBANKRAKYAT